
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 7 JUILLET 2005 
Présent:  Yves Borreman, Jean Solon, René Wéry, William Sterckx, 

Thierry Moreau, Alain Grenier, Philippe Broers, Koen 
Liekens, Karel Vanderheyden.  

Excusé: Piet Nyssen, Alain Petit.  

Le compte-rendu de la réunion du 9 juin 2005 est approuvé. 

Prochaines réunions: jeudi le 8 septembre. 

Statut du Secrétaire 

Yves signe, en tant que président, et avec l’accord de tous les 
membres du Conseil d’Administration, présent ou non, les documents 
relatifs à l’embauche de Jean comme employé à plein temps.  
Un article devra être préparé pour le Fly! de septembre pour annoncer 
et expliquer clairement cette décision importante.  

Infractions espace aérien 

Le Conseil accepte les explications fournies par Hughes Feyen et le 
remercie de continuer à respecter l’espace aérien au futur. 
Le Conseil prend également note de la réponse non concluante de 
Paul Schmit et lui demande avec insistance de respecter à 100 % 
l’espace aérien au futur, car en temps que membre de l’équipe 
nationale et pilote de renommée le conseil souhaiterait qu’il soit un 
exemple pour tous les autres pilotes. 

Sites: Beauraing 

Thierry est allé visiter le site avec le géomètre et le propriétaire et la 
parcelle à acheter ne dépasserait pas 2 hectares. Le prix serait de 
1500 € l’hectare, sans bois. Le compromis de vente sera établi et 
signé dés que le géomètre aura calculé la superficie.  

L’administration des Eaux et Forêts ne voit pas d’inconvénient pour le 
déboisement de la nouvelle aire de décollage et le Conseil 
d’Administration ne voit plus d’obstacles pour réaliser l’achat et 
mandate Thierry, Jean et Yves à faire le nécessaire. 

Sites: 7-Meuses 

Les deux arbres, pour lesquels une autorisation de couper a été 
délivrée, ont été payés. 

Sites: Terril d’Hornu 

Alain Grenier signale que la commune demande 5000 €/mois pour 
l’utilisation du terril d’Hornu. Alain écrira en temps que président des 
Ailes du Levant une lettre à la commune pour réduire cette somme. 

Sites: Terril du Levant 

L’exploitant de ce terril veut remplacer la location de 250 € par an que 
la FBVL paye, par une carte de membre de 25 € par an et par 
personne. Alain Grenier ira voir l’exploitant et lui proposera une 
location de 300 € par an. 

Balises météo 

Maxime Van Dijck et quelques dizaines de membres réclament des 
balises météo sur les sites. Un projet est en cours pour le site de Coo, 
le Conseil verra comment celui-ci se développe et s’il peut être 
appliqué à d’autres sites. Le projet est proposé et géré par le club 
local et sera financé par la FBVL si les coûts de fonctionnement 
peuvent être récupérés (messages SMS payants) ou minimisés. Jean 
suit ce dossier. 

Brevets 

Joris Lemmens, Karel Vanden Eynde et Olivier Georis obtiennent 
le brevet de Pilote Biplace de parapente. Leur brevet ne sera délivré 
que moyennant une preuve d’assurance responsabilité civile du pilote 
vis-à-vis de passagers. 

Jeroen Baekelandt obtient le brevet de Pilote Biplace de Swift.  

Mathias Jacquart obtiendra le brevet d’Initiateur Pente Ecole de 
parapente s’il envoit la preuve de son brevet Européen de Premiers 
Secours (BEPS). 

Plainte contre Air Fun 

Deux membres FBVL déclarent qu’Air Fun travaille/ a travaillé parfois 
sans Aide-Moniteur ou deuxième Moniteur lors de stages grand vol, y 
compris avec des pilotes faisant leurs premiers grands vols. 

Christian Bielen d’Air Fun répond que ce n’est pas le cas: il travaille 
avec des Moniteurs autrichiens dont il a communiqué les 
coordonnées.  
Il donne également le calendrier de ses stages. Christian signale qu’il 
a un conflit avec les plaintifs et que cela pourrait être une raison pour 
leur action. Jean fera une vérification pour le moniteur.  

(Suite sur la page suivante). 

VERSLAG VERGADERING VAN DE  
RAAD VAN BESTUUR OP 7 JULI 2005 
Aanwezig: Yves Borreman, Jean Solon, René Wéry, William Sterckx, 

Thierry Moreau, Alain Grenier, Philippe Broers, Koen Liekens, 
Karel Vanderheyden. 

Verontschuldigd: Piet Nyssen, Alain Petit. 

Het verslag van de vergadering van 9 juni 2005 wordt goedgekeurd. 

Volgende vergaderingen: donderdag 8 september. 

Statuut van de Secretaris 

Yves tekent, in hoedanigheid van Voorzitter en met het akkoord van alle 
leden van de Raad van Bestuur, aanwezige en niet aanwezige, de 
documenten voor de indienstneming van Jean als fulltime bediende.  
Een artikel voor de Fly! zal voorbereid worden om deze belangrijke 
beslissing aan te kondigen en duidelijk uit te leggen. 

Overtredingen luchtruim 

De Raad van Bestuur aanvaardt de door Hughes Feyen gegeven uitleg 
en dankt hem om het luchtruim ook in de toekomst te respecteren. 
De Raad neemt eveneens nota van het geen uitsluitsel gevend antwoord 
van Paul Schmit en vraagt hem met aandrang in de toekomst het 
luchtruim 100 % te respecteren, als lid van de nationale ploeg en als 
piloot met naam moet hij het voorbeeld geven aan de andere piloten. 

Vliegplaatsen: Beauraing 

Thierry heeft de vliegplaats bezocht met de landmeter en de eigenaar, en 
het te verkopen perceel zou niet meer dan twee hectare bedragen. De 
prijs zou 1500 € per hectare bedragen. De verkoopovereenkomst zal 
opgesteld en getekend worden zodra de landmeter de oppervlakte zal 
berekend hebben. 

De administratie van Waters en Bossen ziet geen bezwaar voor de 
ontbossing van de nieuwe startplaats en de Raad van Bestuur ziet geen 
obstakels meer om de aankoop te realiseren en geeft een mandaat aan 
Thierry, Jean en Yves om het nodige te doen. 

Vliegplaatsen: 7-Meuses 

De twee bomen, waarvoor een kapvergunning werd afgeleverd, werden 
betaald. 

Vliegplaatsen: terril van Hornu 

Alain Grenier deelt mee dat de gemeente een huurprijs van 5000 
€/maand vraagt voor het gebruik van de terril van Hornu. Alain zal in 
hoedanigheid van voorzitter van Les Ailes du Levant een brief naar de 
gemeente sturen om dit bedrag naar beneden te halen. 

Vliegplaatsen: Terril du Levant 

De uitbater van deze terril wil de huurprijs van 250 € per jaar die de BVVF 
betaalt, vervangen door een lidkaart van 25 € per jaar en per persoon. 
Alain Grenier zal de uitbater bezoeken en zal het een huurprijs van 300 € 
per jaar voorstellen. 

Weerstations 

Maxime Van Dijck en enkele tientallen leden vragen weerstations voor op 
de vliegplaatsen. Een project is lopende op de vliegplaats van Coo, de 
Raad zal zien hoe deze zich ontwikkelt en of deze kan toegepast worden 
op andere vliegplaatsen. Het project wordt voorgesteld en beheerd door 
de plaatselijke club en gefinancierd door de BVVF indien de 
werkingskosten kunnen gerecupereerd (betalende SMS-berichten) of 
geminimiseerd worden. Jean volgt dit dossier op. 

Brevetten 

Joris Lemmens, Karel Vanden Eynde en Olivier Georis bekomen het 
brevet van Duopiloot parapente. Hun brevet zal slechts afgeleverd 
worden mits een bewijs van een verzekering burgerlijke aansprakelijkheid 
van de piloot ten opzichte van passagiers. 

Jeroen Baekelandt bekomt het brevet van Duopiloot Swift.  

Mathias Jacquart zal het brevet van Leshellinginitiator parapente 
bekomen indien hij het bewijs van zijn Europees Eerste Hulp Brevet 
levert. 

Klacht tegen Air Fun 

Twee BVVF-leden verklaren dat Air Fun soms werkt/gewerkt heeft zonder 
Hulpmonitor of tweede Monitor tijdens de hoogtevluchtenstages, inclusief 
met piloten die hun eerste hoogtevluchten deden. 

Christian Bielen van Air Fun antwoordt dat dit niet het geval is: hij werkt 
met Oostenrijkse monitoren waarvan hij de gegevens heeft doorgegeven.  
Hij geeft eveneens zijn stagekalender door. Christian signaleert dat hij in 
conflict is met de klagers en dat dit een reden zou kunnen zijn voor hun 
klacht. Jean zal een verificatie doen bij de Oostenrijkse monitor. 

(Vervolg op volgende pagina). 



COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 

D'ADMINISTRATION DU 7 JUILLET 2005 (suite) 

Correspondance 

La mère d’Anthony Kinet, le deltiste récemment décédé à Rochehaut, 
demande de fermer le site pour éviter de tels accidents au futur. Jean 
écrira une réponse et René la vérifiera afin de ne pas brusquer cette 
dame qui vient de perdre son fils. 

Pierre-Eric Leclercq signale qu’il désire déjà bloquer les dates 
suivantes pour 2006 : 

- le 20 et 21 mai pour La Roch’Ailes, 
- le 22 et 23 avril pour une manche du championnat de plaine.  

Le Conseil note et tiendra compte de ces dates pour le calendrier du 
championnat de plaine en 2006. 

Geert Laisnez signale qu’il va réassurer le Moniteur français Jean-
Michel Devif pour fonctionner dans son école. 

Kris Nijs s’excuse de ne pas être venu à la journée de travail à 
Rochefort pour cause de maladie d’un parent, mais il se propose pour 
le futur en temps que spécialiste de l’entretien de jardin, et veut 
également mettre son matériel à disposition de la FBVL. Le Conseil 
remercie Kris pour son offre et demande à Jean de le rajouter dans la 
liste « mail ». 

Stefaan Wuyts exprime son désenchantement avec les Sky Eagles 
par rapport à leurs formations de parapente au treuil. Il trouve que 
c’est un très bon club avec un bon fonctionnement qu’il a déjà 
recommandé à plusieurs pilotes, mais pas pour apprendre à voler, car 
les initiateurs ne sont pas toujours présent et alors les élèves ne 
volent pas, ce qui veut dire que la cotisation au club peut faire cher. 
Selon Stefaan, les gens qui veulent apprendre à voler feraient mieux 
d’aller dans une vraie école. Il remercie Koen Liekens pour le temps 
qu’il lui a consacré ainsi que Johan mais demande aux Sky Eagles de 
bien informer les nouveaux membres qui veulent apprendre à voler 
afin qu’ils comprennent les limitations de cette formation.  
William répond qu’il est très ennuyé que Stefaan n’a pas eu de 
chance avec les rendez-vous, mais que ce n’est pas la faute des Sky 
Eagles que Stefaan n’est pas libre quand il y a un Initiateur présent. 
Toutefois, il cherchera une solution pour Stefaan.  

Site Internet 

Koen a changé la formule de « Hosting » chez notre provider afin de 
pouvoir travailler avec une base de données (SQL) et avec la langue 
PHP. Ceci ne nous coûtera que quelques euros en plus par an. 

Koen a également reçu un courrier de Johan Brichau et lui a proposé 
de collaborer pour le site internet. Il espère pouvoir mettre le nouveau 
site internet en ligne pour la fin de l’année. 

Aéroclub Royal de Belgique 

Jean fait le rapport de la réunion du Conseil d’Administration de 
l’ACRB. Sont à noter : 
- la prolongation de la délégation de la DGA (Direction Générale de 

l’Aviation) à l’ACRB pour le vol à voile. 
- la fédération ULM a enfin un contrat groupe pour ses membres. 
Jean a signalé lors de la réunion que Philippe Broers a obtenu la 
médaille Pépé Lopez pour son action de sauvetage lors du 
championnat d’Europe. 

Réunion BLOSO  

Jean à été à une réunion chez BLOSO avec les représentants 
d’AROHM (aménagement du territoire en Flandre) pour les terrils au 
Limbourg et les dunes du littoral ainsi que des terrains d’ULM pour le 
remorqué delta. Il a également représenté la fédération de 
paramoteur en absence de Jean-Paul Prévot. Les contacts sont très 
bons mais le dossier n’évolue pas vite. 

Rapporteur: Jean.

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 7 JULI 2005 (vervolg) 

Briefwisseling 

De moeder van Anthony Kinet, de onlangs te Rochehaut overleden 
deltist, vraagt de vliegplaats te sluiten om dergelijke ongelukken in de 
toekomst uit te sluiten. Jean zal een antwoord schrijven en René zal dit 
nalezen om deze dame, die net haar zoon verloren heeft, niet te kwetsen. 

Pierre-Eric Leclercq signaleert dat hij reeds de volgende data wenst vast 
te leggen voor 2006: 

- 20 en 21 mei voor La Roch’Ailes, 
- 22 en 23 april voor een taak van het vlaklandkampioenschap. 

De raad noteert en zal rekening houden met deze data voor de kalender 
van het vlaklandkampioenschap in 2006. 

Geert Laisnez signaleert dat hij de Franse monitor Jean-Michel Devif gaat 
verzekeren om te werken binnen zijn school. 

Kris Nijs excuseert zich niet gekomen te zijn op de werkdag te 
Rochefort wegens ziekte van een familielid, maar stelt zich beschikbaar 
voor de toekomst als specialist van tuinonderhoud, en wil eveneens zijn 
materiaal ter beschikking van de BVVF stellen. De Raad bedankt Kris 
voor zijn aanbod en vraagt aan Jean om hem in de e-maillijst op te 
nemen. 

Stefaan Wuyts uit zijn ontgoocheling t.o.v. de Sky Eagles in verband met 
hun parapente-opleidingen aan de lier. Hij vindt dat het een heel goede 
club is met een goede werking, die hij reeds aan verschillende piloten 
heeft aangeraden, maar niet om te leren vliegen, want de initiatoren zijn 
niet altijd aanwezig en dan kan je als leerling niet vliegen, wat maakt dat 
het lidgeld aan de dure kant kan uitvallen. Volgens Stefaan kunnen 
mensen die willen leren vliegen beter naar een echte school gaan.  
Hij  bedankt Koen Liekens voor de tijd die hij aan hem heeft besteed, 
alsook Johan, maar vraagt aan de Sky Eagles de nieuwe leden die willen 
leren vliegen, goed te informeren zodat ze de beperkingen van deze 
opleiding begrijpen.  
William antwoordt dat hij het erg jammer vindt dat Stefaan geen geluk 
heeft gehad met de afspraken, maar dat het niet de schuld van de Sky 
Eagles is dat Stefaan niet vrij is als er een initiator aanwezig is. Hij zal 
niettemin een oplossing proberen te vinden voor Stefaan.  

Internetsite 

Koen heeft de « Hosting » -formule bij onze provider gewijzigd om te 
kunnen werken met een database (SQL) en met de taal PHP. Dit kost ons 
slechts enkele euro’s meer per jaar. 

Koen heeft eveneens een mail van Johan Brichau gekregen en heeft hem 
voorgesteld samen te werken voor de internetsite. Hij hoopt de nieuwe 
internetsite online te kunnen brengen voor het einde van het jaar. 

Koninklijke Belgische Aéroclub 

Jean brengt verslag uit van de vergadering van de Raad van bestuur van 
de KBAC. Belangrijke punten: 
- de verlenging van de delegatie van het DGL (Directoraat Generaal van 

de Luchtvaart) aan de KBAC voor het zweefvliegen. 
- de ULM-federatie heeft eindelijk een groepsverzekering voor haar leden 
Jean heeft tijdens de vergadering meegedeeld dat Philippe Broers de 
Pépé Lopez –medaille heeft gekregen voor zijn reddingsactie tijdens het 
Europees Kampioenschap. 

Vergadering BLOSO  

Jean is naar een vergadering geweest bij BLOSO met de 
vertegenwoordigers van AROHM (ruimtelijke ordening Vlaanderen) voor 
de Limburgse terrils en de duinen aan de kust, alsook voor ULM-terreinen 
voor het delta-sleepvliegen. Hij heeft er eveneens de paramotor-federatie 
vertegenwoordigd in afwezigheid van Jean-Paul Prévot. De kontakten zijn 
erg goed maar het dossier evolueert niet snel. 

Verslaggever: Jean. 


